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Plats och tid Linköping, kl. 08:30 - 12:00 
  
Beslutande Se nästa sida 
  
Övriga deltagande Se nästa sida 
  
Paragrafer 80 - 92 
  
Utses att justera Cecilia Helber 
  
Sekreterare  
 Hannes Tomasson 

  
Ordförande  
 Linnea Jägestedt 
  
Justerande  
 Cecilia Helber  

 
    

Anslag/Bevis    

Protokollet offentliggörs under tre (3) veckor genom att det anslås på kommunens anslagstavla. 
Under tiden kan besluten i protokollet överklagas. 
    
Organ   Bildningsnämnden 
    
Sammanträdesdatum   2024-09-25 
    
Förvaringsplats för protokollet   Utbildningskontoret 
    
Datum för anslags uppsättande    Datum för anslags nedtagande  
    
    
Underskrift/Namnförtydligande   Underskrift/Namnförtydligande 

    
    
    
Omedelbar justering av (§ och rubrik)    
    
    
    
Datum för anslags uppsättande    Datum för anslags nedtagande  
    
    
Underskrift/Namnförtydligande   Underskrift/Namnförtydligande 
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Beslutande 
Linnea Jägestedt (M) ordförande 
Cecilia Helber (LL) vice ordförande 
Sissa Nåbo (S) 
Lennart Allard (S) 
Kerstin Johnsson (S) 
Nadia Hammi (M) 
Mats Larsson (M) 
Mikael Larsson (C) 
Christina Lindh (V) 
Patrik Westlund (SD) 
Åsa Wennergren (L), §§ 80 samt 82-93 
Jennifer Nilsson (SD) för Åsa Wennergren (L), § 81 

Övriga deltagande 
Ersättare (icke tjänstgörande) 
Maria Dahlström (S) 
Tobias Ydremo (S) 
Marina Rantanen Modeér (M) 
Amanda Havéus (M) 
Eva Lundgren - Vejdal (LL) 
Sandra Wahlström (MP) 
Jennifer Nilsson (SD), §§ 80 samt 82-93 
 
Övriga 
Robert Bredberg, utbildningsdirektör 
Emil Friberg, avdelningschef 
Åsa Ridne, avdelningschef 
Hannes Tomasson, nämndsekreterare 
Helena Lövgren, avdelningschef 
Åsa Friberg, sakkunnig 
Susanne Lindqvist, nämndsekreterare, §§ 80-81 
Johanna Gillström, Jurist, § 81 
Linda Bergendal, ekonom, § 83 
Sara Qvarnström, sakkunnig, § 87 
Hans Granath, sakkunnig, § 87 
Sofia Frithioff, Kommunalråd Linköping, §§ 80-81 
Anders Hellmèr, Sveriges Lärare 
__________  
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Innehållsförteckning 

 Ärende Sida 
§ 80 Verksamhetsinformation ......................................................................4 

§ 81 Förändrad skolorganisation - S:t Lars gymnasium ..............................5 

§ 82 Motion (L) - Förhindrande av resor för bortgifte och uppfostran - 
Begäran om yttrande .........................................................................14 

§ 83 Delårsrapport per den 31 augusti ......................................................16 

§ 84 Sammanträdesplan för bildningsnämnden 2025 ...............................17 

§ 85 Utvärdering av handlingsplan för skolstart .........................................18 

§ 86 Utvärdering skolstart ..........................................................................19 

§ 87 Resultatuppföljning för gymnasieskolan och anpassad gymnasieskola 
läsåret 2023/24 ..................................................................................20 

§ 88 Information om strategiskt utvecklingsuppdrag -  Översyn av 
Linköpings kommuns kök ..................................................................21 

§ 89 Handlingar för kännedom ..................................................................22 

§ 90 Kurser och konferenser .....................................................................23 

§ 91 Förrättningar 2024 .............................................................................24 

§ 92 Delegationsanmälningar ....................................................................25 
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§ 80 Verksamhetsinformation 
Dnr BIN 2024-5 

Bildningsnämndens beslut 
1. Informationen noteras. 

Ärende 
Information om aktuellt i verksamheterna. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Verksamhetsinformation (sept-24) 
Eventuella bilagor 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
-  
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§ 81 Förändrad skolorganisation - S:t Lars gymnasium 
Dnr BIN 2024-503 

Bildningsnämndens beslut 
1. S:t Lars gymnasium avvecklas som kommunal gymnasieskola från och 

med läsåret 2025/26. 
2. Befintliga elever i åk 1 och åk 2 på estetiska programmet musik flyttas till 

Folkungaskolan från och med läsåret 2025/26, för att kunna ges möjlighet 
att fullfölja sin utbildning enligt skollagen 16 kap. 37 §. 

3. Befintliga elever i årskurs 2 på naturvetenskapsprogrammet flyttas till 
Birgittaskolan/Linnégymnasiet från och med läsåret 2025/26, för att kunna 
ges möjlighet att fullfölja sin utbildning enligt skollagen 16 kap. 37 §. 

4. Utbildningsdirektören får i uppdrag att bereda plats på Folkungaskolan för 
befintliga elever i åk 1 och 2 på estetiska programmet bild och formgivning 
från och med läsåret 2025/26 för att kunna ges möjlighet att fullfölja sin 
utbildning enligt skollagen 16 kap. 37 §. Uppdraget återrapporteras 
löpande till bildningsnämnden under hösten 2024. 

5. Utbildningsdirektören får i uppdrag att efter beslut föra en vidare dialog 
med elevrepresentanter på S:t Lars gymnasium för att fånga upp 
elevernas eventuella oro och stödbehov i den fortsatta processen.  

Jäv 
Åsa Wennergren (L) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen och beslutet 
i ärendet. 

Reservationer 
Cecilia Helber (LL) reserverar sig mot beslutet och inkommer med en skriftlig 
motivering enligt nedan: 

"1. S:t Lars gymnasium avvecklas som kommunal gymnasieskola från och 
med läsåret 2025/26. 
En gymnasieskola som endast har ett program, därtill ett ganska litet program, 
har egentligen små möjligheter att överleva på sikt om den inte år efter år 
drivs med stora underskott. Detta alldeles oavsett politiskt styre. Av den 
anledningen motsätter vi oss inte att skolan, i dess nuvarande form, läggs ner. 
Vi saknar dock en framåtsyftande plan på hur kommunen tänker sig driva 
mindre enheter framgent eftersom det uppenbarligen finns behov av den 
typen av verksamheter. Vi menar också att det är av vikt hur avvecklingen 
sker och förordar en gradvis nedläggning, särskilt med tanke på hur 
informationen gått ut till berörda parter. De elever som börjat på St Lars bör 
med andra ord få avsluta sin utbildning där. Vi yrkar därför avslag på punkt 
1 i förvaltningens förslag till beslut. 
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2. Befintliga elever i åk 1 och åk 2 på estetiska programmet musik flyttas till 
Folkungaskolan från och med läsåret 2025/26, för att kunna ges möjlighet att 
fullfölja sin utbildning enligt skollagen 16 kap. 37 §. 
Om överflyttningen sker gradvis och med respekt för lärare och elever tror vi 
att estetprogrammet har goda förutsättningar att bli en attraktiv utbildning även 
för elever som har behov av ett mindre sammanhang. Vi tror att eventuella 
farhågor om personalflykt och en tom skola år tre kan lösas med utökad 
bemanning för en sårbar elevgrupp på den mottagande skolan och eventuella 
andra elevgrupper som kan nyttja lokalerna. Vi yrkar därför avslag på punkt 
2 i förvaltningens förslag till beslut. 

3. Befintliga elever i årskurs 2 på naturvetenskapsprogrammet flyttas till 
Birgittaskolan/Linnégymnasiet från och med läsåret 2025/26, för att kunna ges 
möjlighet att fullfölja sin utbildning enligt skollagen 16 kap. 37 §. 
Med tanke på att inga nya elever tagits in till naturprogrammet och de därför 
inte berörs i samma utsträckning motsätter vi oss inte att de flyttar över till 
Birgittaskolan/Linnégymnasiet redan 2025726 för att fullfölja sin utbildning. Vi 
yrkar därför bifall till punkt 3 i förvaltningens förslag till beslut. 
 
4. Utbildningsdirektören får i uppdrag att bereda plats på Folkungaskolan för 
befintliga elever i åk 1 och 2 på estetiska programmet bild och formgivning 
från och med läsåret 2025/26 för att kunna ges möjlighet att fullfölja sin 
utbildning enligt skollagen 16 kap. 37 §. Uppdraget återrapporteras löpande till 
bildningsnämnden under hösten 2024.  

Om Folkungaskolan är tänkt att bli en form av estetiskt centrum så måste 
lokalerna anpassas och eventuellt byggas om för att kunna bli en “skola i 
skolan” för den här gruppen. Personalen måste få chans att flytta med och 
elevhälsoteamet på den mottagande skolan måste stärkas. Eftersom det 
måste “beredas plats” på den mottagande skolan ser vi att det eventuellt kan 
bli bekymmersamt att få till den skolmiljö som den här elevgruppen 
eftersträvar. Av den anledningen menar vi att det också borde utredas om 
Katedralskolans lokaler på Platensgatan (“Knattedral”) skulle kunna vara 
lämpliga för estetisk verksamhet. Vi yrkar därför avslag på punkt 4 i förslag 
till bildningsnämndens beslut och hoppas även att vårt förslag ovan 
beaktas. 

5. Utbildningsdirektören får i uppdrag att efter beslut föra en vidare dialog med 
elevrepresentanter på S:t Lars gymnasium för att fånga upp elevernas 
eventuella oro och stödbehov i den fortsatta processen 
Vi yrkar bifall till punkt 5 i förvaltningens förslag till beslut." 
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Mikael Larsson (C) reserverar sig mot beslutet och inkommer med en skriftlig 
motivering enligt nedan: 

"Det finns en hel del att säga om processen som föregått det politiska styrets 
avsiktsförklaring att lägga ner S:t Lars gymnasium i Linköping. Bakom frågan 
om processen finns emellertid den ännu viktigare frågan om Linköping 
behöver en liten gymnasieskola i kommunal regi. Centerpartiets svar på 
frågan är ett ja. 

Många ungdomar vill gå på stora skolor och mår bra av det, men det är inte 
för alla. En del ungdomar behöver få finnas i mindre miljöer, både för att må 
bra och för att kunna utveckla sina inneboende förmågor. S:t Lars gymnasium 
fyller här en mycket viktig funktion. Många elever vittnar om just detta, om hur 
skolan blivit ett andra hem, hur skolan hjälpt dem att bygga upp 
självförtroende och sociala färdigheter. Elever som inte har haft det lätt under 
sin tidigare skolgång har här kunnat få trygghet och en plats att utvecklas. 

Som argument för nedläggningen har det politiska styret anfört att alltför få 
ungdomar sökt de utbildningar som ges på S:t Lars och att söktrycket inte gått 
upp trots att ansträngningar gjorts för detta. Vi har respekt för de ekonomiska 
sidorna av frågan om S:t Lars fortsatta existens, men vi ser möjligheter både 
till att öka elevantalet och minska kostnader utan att S:t Lars gymnasium läggs 
ner. Linköpings kommun måste kunna erbjuda en kommunal 
gymnasieutbildning även för dem som inte vill eller kan gå i en stor 
gymnasieskola! 

För oss i Centerpartiet står varje människas behov i centrum. Det gäller 
kanske allra främst våra barn och unga i skolålder. Vi vill att alla som går i 
skola och gymnasiet i Linköping får finnas i miljöer där de mår bra och kan 
utveckla sina förmågor. Kommunen måste ta ansvar för att möjligheten att gå 
på en liten gymnasieskola med skapande utbildningsinriktningar ska finnas 
kvar i Linköpings kommun. 

Vi vill även lyfta upp fackens kritik och stödja deras yrkande om att tillsätta en 
utredning för att ha kvar befintlig verksamhet, men i andra mer 
ändamålsenliga lokaler. Det är innehållet och möjligheten att kunna få sin 
gymnasieutbildning i en mindre skola som vi i Centerpartiet värnar, inte 
nödvändigtvis de lokaler som skolan har. 
 
Vi yrkade avslag på samtliga punkter i ärende och reserverar oss således mot 
beslutet att avveckla S:t lars gymnasium som kommunal gymnasieskola från 
läsåret 2025/26" 
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Patrik Westlund (SD) reserverar sig mot beslutet och inkommer med en 
skriftlig motivering enligt nedan: 

"Sverigedemokraterna säger nej till nedläggningen av S:t Lars gymnasieskola. 
Mindre skolenheter fyller en viktig roll, och det var en av anledningarna till att 
kommunen valde att ta över S:t Lars år 2020. Att Socialdemokraterna och 
Moderaterna nu, fyra år senare, väljer att lägga ner skolan är högst 
anmärkningsvärt. 

Vi befarar att konsekvenserna av en nedläggning och tvångsförflyttning till 
andra skolor kommer bli förödande för eleverna, som i många fall har valt S:t 
Lars för att det är en liten skola och inte trivs eller fungerar på större skolor. 
Styret anger bl a den låga examensgraden som skäl till nedläggningen, men 
den kommer definitivt inte att öka för dessa elever vid flytt till andra skolor. 
Snarare riskerar vi att få ökande psykosociala problem i den här elevgruppen, 
som leder till stora samhällskostnader och lidande hos ungdomarna och deras 
anhöriga. 

Istället för att trycka på den stora stoppknappen bör man se vad man kan göra 
för att utveckla S:t Lars, för att få ökat söktryck till utbildningarna och en 
ekonomi i balans. Sverigedemokraterna anser att S+M inte gjort tillstymmelse 
till att försöka hitta konstruktiva lösningar för att förhindra en nedläggning. 
Styret saknar långsiktighet, ignorerar de farhågor som lyfts i 
barnkonsekvensanalysen, och det är ett stort svek mot eleverna med ett 
nedläggningsbesked några veckor in på läsåret." 

Christina Lindh (V) reserverar sig mot beslutet och inkommer med en skriftlig 
motivering enligt nedan: 

"Vänsterpartiet reserverar sig mot beslut. I huvudsak yrkade vi på en 
återremiss av ärendet med hänvisning till ett antal punkter som vi inte tycker 
var utredda nog för att kunna fatta ett beslut vid detta sammanträde. 

Vi ser ett stort värde i att bevara S:t Lars och den typen av mindre 
gymnasieskola som verksamheten varit. Det är en bra konkurrenskraft för den 
kommunala gymnasieskolan som ger goda förutsättningar för elever som har 
utmaningar att nå de pedagogiska målen på en stor skola. 

Det ekonomiska underskott som utgjort huvudargumentet för den förändrade 
skolorganisationen är inte av en tillräckligt stor omfattning för att så här 
ingripande åtgärder ska vara nödvändiga. Vår uppfattning är att det fortsatt 
finns möjliga åtgärder inom befintlig verksamhet för att få en ekonomi i balans. 
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Vidare är vår inställning att grundproblemet till denna situation är primärt 
skapad av det friskolesystem som tvingar kommunen till att bedriva 
skolverksamhet som om det vore vilket aktiebolag som helst. Men vår 
bestämda uppfattning är att gymnasieskolan har ett större syfte som handlar 
om att rusta våra barn och unga med en god utbildning och goda möjligheter 
att komma ut i vuxenlivet utifrån de förutsättningar var och en har. 

Vi tycker att de styrande partierna skulle ha involverat eleverna själva i ett 
tidigare skede och tillsammans med de mycket välorganiserade eleverna 
arbetat fram en lösning. Det tror vi hade stärkt det demokratiska inflytandet 
och beaktat barnkonventionen på ett långt bättre sätt. 
Det är utifrån detta vi också väljer att yrka avslag när vårt yrkande av 
återremiss föll. Vi anser att det är ett dåligt sätt att hantera viktig 
skolverksamhet i vår kommun." 

Ärende 
S:t Lars gymnasium togs över av Linköpings kommun från friskolan Björkö 
Fria gymnasium från och med läsåret 2020/21. På skolan erbjuds läsåret 
2024/25 estetiska programmet med inriktningarna musik respektive bild och 
formgivning, naturvetenskapsprogrammet inriktning naturvetenskap, samt 
introduktionsprogrammet individuellt alternativ. Skolan har en kapacitet för 
cirka 180 elever. Den 2 september 2024 uppgår elevantalet till 130 elever. 
 
Skolan har de senaste året haft ett ekonomiskt underskott, vilket beror på för 
låg elevtillströmning. Prognostiserat underskott för 2024 är 640 000 kronor. 

Den demografiska elevutvecklingen de kommande 10 åren inom den 
kommunala gymnasieskolan bedöms vara marginell (60 elever). Elevökningen 
inom den kommunala gymnasieskolan bedöms därför kunna hanteras inom 
kvarvarande skolor. 
 
Sedan kommunen tog över S:t Lars gymnasium 2020 har skolans 
måluppfyllelse varit lägre än motsvarande program på de andra kommunala 
gymnasieskolorna. 

Utifrån redovisat nuläge föreslås att S:t Lars gymnasium avvecklas från och 
med läsåret 2025/26. Befintliga elever på estetiska programmet musik föreslås 
flyttas till Folkungaskolan från och med läsåret 2025/26 för att kunna ges 
möjlighet att fullfölja sin utbildning enligt skollagen 16 kap. 37 §. 
Befintliga elever i årskurs 2 på naturvetenskapsprogrammet flyttas till 
Birgittaskolan/Linnégymnasiet från och med läsåret 2025/26, för att kunna ges 
möjlighet att fullfölja sin utbildning enligt skollagen 16 kap. 37 §. 
Utbildningsdirektören får i uppdrag att utreda på vilken kommunal 
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gymnasieskola som befintliga elever på estetiska programmet bild och 
formgivning ska beredas plats från och med läsåret 2025/26, för att kunna ges 
möjlighet att fullfölja sin utbildning enligt skollagen 16 kap. 37 §. För att fånga 
upp elevernas eventuella oro och stödbehov i den fortsatta processen får 
utbildningsdirektören i uppdrag att efter beslut föra en vidare dialog med 
elevrepresentanter på S:t Lars gymnasium.  

Yrkanden 
Cecilia Helber (LL) yrkar på avslag till beslutspunkt 1, 2 och 4 samt bifall till 
beslutspunkt 3 och 5. 

Patrik Westlund (SD) yrkar på avslag till beslutet i sin helhet. 

Linnea Jägstedt (M) och Sissa Nåbo (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag 
till beslut. 

Christina Lindh (V) yrkar på återremiss med följande motivering: 

" I underlag till beslut framgår att S:t Lars gymnasium beräknas gå med ett 
underskott år 2024. Det är skäl att vidta åtgärder. I underlag framgår även att 
det finns en kapacitet för skolan att bereda plats för ytterligare 50 elever i 
nuvarande form. Men underlaget saknar en tydlig redogörelse för vilka 
åtgärder som vidtagits för att i nuvarande form nå en budget i balans. 
 
Att en förändring av nuvarande situation är nödvändig instämmer vi i. Men vi 
kan se att det finns andra alternativa lösningar som inte är tillräckligt utredda. 
Kan det vara ett alternativ att flytta estetprogrammen på Folkkungagymnasiet 
till de ändamålsenliga lokaler som S:t Lars har? Kan det beredas plats på S:t 
Lars för det kommande ökade behovet av IMA-platser? Kan andra 
gymnasieprogram flyttas till S:t Lars? 
 
I barnkonsekvensanalysen framgår ett stort antal allvarliga riskfaktorer 
rörande barnens psykosociala hälsa. Det är bra att barnen får komma till tals i 
enlighet med barnkonventionen och den lagstiftning vi i Sverige har rörande 
barns rättigheter. Men det saknas en redogörelse för hur barnets åsikter 
beaktas i beslutet och vad som är barnets bästa på det sätt som 
barnkonventionen stipulerar. 
 
Vi saknar även ett längre perspektiv på konsekvenserna av att avveckla 
Linköpings enda mindre kommunala gymnasieskola. Vittnesmålen från 
eleverna på S:t Lars visar tydligt på behovet för vissa elever med en mindre 
skola och ett mindre sammanhang där en mer tillåtande social miljö finns. Det 
är ett stort antal elever med bakgrund som hemmasittare och med 
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psykosociala svårigheter som funnit sin plats på S:t Lars. När den platsen 
försvinner så riskerar dessa barn att ha svårare att tillgodogöra sig en 
gymnasieutbildning. Hur kommer förutsättningarna för kommande elever med 
samma behov tillgodoses inom Linköpings kommun? 
Vänsterpartiet yrkar 
- Att ärendet återremitteras och kompletteras med ovan anförda underlag." 

Mikael Larsson (C) yrkar i första hand på återremiss och i andra hand på 
avslag till beslutspunkt 1-5 med ett tilläggsyrkande om att "Tillsätta en 
utredning för att ha kvar befintlig verksamhet, men i andra mer 
ändamålsenliga lokaler." 

Linnea Jägestedt (M) yrkar att ärendet ska avgöras idag.  

Linnea Jägestedt (M) yrkar avslag till tilläggsyrkande från Mikael Larsson (C). 

Beslutsordning 
Ordförande finner efter avslutad diskussion att det utöver yrkanden om bifall, 
avslag och tilläggsyrkande till förvaltningens förslag till beslut finns ett yrkande 
om återremiss. Ordföranden börjar därför med att ställa proposition på 
Christina Lindh (V) och Mikael Larssons (C) yrkande om återremiss mot 
Linnea Jägestedts (M) yrkande att ärendet ska avgöras idag. Ordförande 
finner att bildningsnämnden beslutar att ärendet ska avgöras idag.  

Ordförande ställer sedan proposition på respektive beslutspunkt och avslutar 
med tilläggsyrkandet.  

För beslutspunkt 1 ställer ordförande proposition på Cecilia Helber (LL), Patrik 
Westlund (SD), Christina Lindh (V) och Mikael Larssons (C) yrkande om 
avslag mot Linnea Jägestedt (M) och Sissa Nåbos (S) yrkande om bifall. 
Ordförande finner att bildningsnämnden beslutar att bifalla beslutspunkt 1.  

För beslutspunkt 2 ställer ordförande proposition på Cecilia Helber (LL), Patrik 
Westlund (SD), Christina Lindh (V) och Mikael Larssons (C) yrkande om 
avslag mot Linnea Jägestedt (M) och Sissa Nåbos (S) yrkande om bifall. 
Ordförande finner att bildningsnämnden beslutar att bifalla beslutspunkt 2.  

För beslutspunkt 3 ställer ordförande proposition på Patrik Westlund (SD), 
Christina Lindh (V) och Mikael Larssons (C) yrkande om avslag mot Linnea 
Jägestedt (M), Sissa Nåbo (S) och Cecilia Helbers (LL) yrkande om bifall. 
Ordförande finner att bildningsnämnden beslutar att bifalla beslutspunkt 3.  

För beslutspunkt 4 ställer ordförande proposition på Cecilia Helber (LL), Patrik 
Westlund (SD), Christina Lindh (V) och Mikael Larssons (C) yrkande om 
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avslag mot Linnea Jägestedt (M) och Sissa Nåbos (S) yrkande om bifall. 
Ordförande finner att bildningsnämnden beslutar att bifalla beslutspunkt 4.  

För beslutspunkt 5 ställer ordförande proposition på Patrik Westlund (SD), 
Christina Lindh (V) och Mikael Larssons (C) yrkande om avslag mot Linnea 
Jägestedt (M), Sissa Nåbo (S) och Cecilia Helbers (LL) yrkande om bifall. 
Ordförande finner att bildningsnämnden beslutar att bifalla beslutspunkt 5.  

Ordförande ställer sedan proposition på Mikael Lassons (C) tilläggsyrkande 
mot Linnea Jägestedts (M) yrkande om avslag till densamma. Ordförande 
finner att bildningsnämnden beslutar att avslå tilläggsyrkandet.  

Protokollsanteckningar 
Sandra Wahlström (MP) inkommer med en protokollsanteckning enligt nedan: 

"Ärendet har från början till slut inte hanterats på ett sådant sätt som anstår en 
kommun av Linköpings storlek. Vi har både ekonomi, kunskap och mankraft 
för att bereda och underbygga ett ärende av den digniteten som en 
skolnedläggning är. Att som ersättare i nämnden få ärendet presenterat 
genom vår lokaltidning är under all kritik. En skolnedläggning är ett allvarligt 
ingrepp i våra elevers viktigaste tid i livet och ska hanteras med varsamhet. Så 
länge lagstiftningen gör oss i kommunen ansvariga för elevernas skolgång så 
måste vi hantera det uppdraget med yttersta allvar och respekt. Ungdomars 
skolgång går inte i repris. Deras ungdomsår pågår just nu och det är just här 
och nu vi ska bereda dem de allra bästa förutsättningarna för att lyckas. Det 
finns, inom samma förvaltning, exempel på skolnedläggningar som skett inom 
närtid, där processen hanterats på ett helt annat sätt. Oppositionen har varit 
involverade, underlaget har byggt på forskning och beprövad erfarenhet och 
man hade en plan för att konsekvenserna skulle följts nogsamt. Denna gång 
finns inget av ovanstående. 
 
Miljöpartiet anser att det krävs en ordentlig utredning, en konsekvensanalys 
både ekonomiskt och pedagogiskt samt en barnkonsekvensanalys värd 
namnet. Idag framstår det att skolan ska läggas ner p.g.a. de ekonomiska 
förutsättningarna, utan någon tanke på följderna. Det är, av underlaget att 
bedöma, inte ens säkert fastställt att kostnaderna kommer att minska. Att 
skolan gått med underskott har varit välkänt länge, allra senast under 
juninämnden när vi fastställt det preliminära utbildningsutbudet för 2025/2026 
för de kommunala gymnasieskolorna?! Vad hände under sommaren?! 
 
Eleverna på S:t Lars jämställer beskedet om skolnedläggningen som ett 
dödsbesked för en nära anhörig. Skolan har haft en stor roll i elevernas 
utveckling och deras mående. Sen tidigare vet vi att s:t Lars har haft en unik 
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förmåga att ta hand om elever som har de största behoven p.g.a. psykisk 
ohälsa och varierande NPF-problematik. Att inte väga med den inverkan 
skolan har haft och titta på resultaten utifrån förutsättningarna dessa elever 
har, är rent ansvarslöst och Miljöpartiet kan inte ställa sig bakom detta. 

Miljöpartiet uppmanar de styrande i (m) och (s) att skjuta upp beslutet och 
göra om processen för att säkerställa att korrekta beslut fattas i frågan." 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Förändrad skolorganisation – S:t Lars (sep-24).docx 
Bilaga 1 – Barnkonsekvensanalys av förslag om avveckling S:t Lars 
gymnasium 
Bilaga 2 – MBL-protokoll 2024-09-17 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
- 
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§ 82 Motion (L) - Förhindrande av resor för bortgifte 
och uppfostran - Begäran om yttrande 

Dnr BIN 2023-625 

Bildningsnämndens beslut 
1. Utbildningsförvaltningens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 
1. Socialförvaltningens samt Utbildningsförvaltningens förslag till beslut 

tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 
1. Motionens första förslag besvaras med hänvisning till skolans och 

socialtjänsten pågående arbeten med att uppdatera och implementera 
rutiner, samt skolans ansvar för att återkommande möta frågor som rör 
sexualitet, samtycke och relationer samt om hedersrelaterat våld och 
förtryck.  

2. Motionens andra förslag besvaras med hänvisning till den planerade 
kampanjen som via sociala medier och webbplats vänder sig till barn och 
unga, samt det informationsblad till skolans medarbetare som kommer att 
tas fram. 

Reservationer 
Åsa Wennergren (L) och Patrik Westlund (SD) reserverar sig mot beslutet. 

Ärende 
Åsa Wennergren (L) och Susanna Kellgren Lundberg (L) föreslår i en motion 
daterad 2023-10-20 att:  

1. Ge Utbildningsförvaltningen och Social- och omsorgsförvaltningen i 
uppdrag att inför och under sommarmånaderna stärka de förebyggande 
och förhindrande insatserna och intensifiera kartläggningen av och särskilt 
följa upp eventuella utlandsresor för bortgifte, uppfostringsresor och 
könsstympning.  

2. Ge Utbildningsförvaltningen och Social- och omsorgsförvaltningen i 
uppdrag att skyndsamt inför kommande skolavslutning ta fram en riktad 
informationsfolder utifrån befintligt material till elever i årskurs 6–9 och 
gymnasiet för att informera om hur och var man kan få hjälp vid misstanke 
om hedersrelaterade utlandsresor. 

Motionen tar upp behovet av att tillvarata barns och ungas intressen och 
rättigheter. Detta genom att förhindra och följa upp de barn och unga i 
Linköping som förs utomlands i syfte att giftas bort, könsstympas eller 
uppfostras i strid med svenska lagar och regler, samt behovet av att barn och 
unga inför sommarlovet informeras om att det finns hjälp att få vid misstanke 
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att en själv eller en kompis inte kommer att komma tillbaka till skolan efter 
sommarlovets slut.  

Socialförvaltningen har, tillsammans med Utbildningsförvaltningen, utarbetat 
förslag till svar på motionens två punkter. Social- och omsorgsnämnden, barn- 
och ungdomsnämnden samt bildningsnämnden föreslås tillstyrka 
motionssvaren. 

Yrkanden 
Åsa Wennergren (L) och Patrik Westlund (SD) yrkar bifall till motionen. 

Linnea Jägestedt (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut.  

Beslutsordning 
Ordförande finner efter avslutad diskussion att det utöver förvaltningens 
förslag till beslut om att motionens förslag besvaras finns ett yrkande från Åsa 
Wennergren (L) och Patrik Westlund (SD) om bifall till motionen. 

Ordförande ställer de båda förslagen mot varandra och finner att 
bildningsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Motion (L) Förhindrande av resor för bortgifte och 
uppfostran, svar, 2023-09-09 
Bilaga – Motionen 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen 
Motionärerna  
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§ 83 Delårsrapport per den 31 augusti 
Dnr BIN 2024-8 

Bildningsnämndens beslut 
1. Delårsrapporten per 31 augusti med prognos för helår 2024 inklusive 

bilaga 1 godkänns och överlämnas till kommunstyrelsen. 

2. Uppföljningen av Utbildningsförvaltningens verksamhetsplan 2024 
noteras.  

Ärende 
Bildningsnämnden prognostiserar ett överskott 2024. Överskottet beror främst 
på att en större andel elever valt teoretiska program, vilket medfört lägre 
kostnader än förväntat. Därtill har även antalet inpendlande elever ökat mer 
än prognostiserat, vilket innebär högre intäkter från interkommunala 
ersättningar. Samtidigt som fördelningen av elever mellan olika programval 
ger ett överskott finns det ekonomiska utmaningar i form av ökande 
lokalkostnader för bildningsnämnden. 

De strategiska utvecklingsuppdragen är omhändertagna i bildningsnämndens 
internbudget och Utbildningsförvaltningens verksamhetsplan. Bedömningen är 
att de kommer kunna genomföras enligt plan. 

Flera kontrollmoment i internkontrollplanen för 2024 är inplanerade att utföras 
under kvartal 3 och 4 och har därför ännu inte genomförts. Dessa kommer att 
avrapporteras i internkontrollrapporten i samband med 
verksamhetsberättelsen för 2024. Under våren genomfördes alla planerade 
riskanalyser förutom en som kommer att genomföras under hösten.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Delårsrapport per den 31 augusti med prognos för helår 
2024 (sep -24) 
Bildningsnämndens delårsrapport per den 31 augusti med prognos för helår 
2024 (sep -24) 
Bilaga 1 – Uppföljning av bildningsnämndens lokalförsörjningsplan 2024 (sep -
24) 
Bilaga 2 - Uppföljning av Utbildningsförvaltningens verksamhetsplan per 
31augusti 2024 (sep -24) 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen  
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§ 84 Sammanträdesplan för bildningsnämnden 2025 
Dnr BIN 2024-1 

Bildningsnämndens beslut 
1. Sammanträdesplan för bildningsnämnden 2025 fastställs. 

Ärende 
Förslag till sammanträdesplan för bildningsnämnden har tagits fram för 2025.  

Bildningsnämnden föreslås sammanträda 8 gånger enligt följande: 

· Onsdag 12:e februari 
· Onsdag 19:e mars 
· Onsdag 23:e april 
· Onsdag 21:e maj 
· Onsdag 11:e juni 
· Onsdag 24:e september 
· Onsdag 22:e oktober 
· Onsdag 3:e december 

Januari, juli, augusti och november är mötesfritt. 

Yrkanden 
Kerstin Johnsson (S) noterar ett skrivfel i tjänsteskrivelsen avseende 
sammanträdet i maj, där det ska stå "Onsdag 21 maj" istället för "Onsdag 23 
maj" 

Beslutsordning 
Ordförande frågar bildningsnämnden om nämnden kan besluta enligt 
förvaltningens förslag till beslut med korrigering av skrivfelet avseende 
sammanträdet i maj och finner att nämnden gör detta.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Sammanträdesplan 2025 för bildningsnämnden, 
fastställande (sept-24) 
Bilaga - Förslag till sammanträdesplan för BIN och BOU 2025 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen  
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§ 85 Utvärdering av handlingsplan för skolstart 
Dnr BIN 2023-581 

Bildningsnämndens beslut 
1. Handlingsplan för skolstart Linköpings gymnasieskolor fastställs 
2. Handlingsplanen ska utvärderas efter skolstart 2025 

Ärende 
Anna Wallin redogör för en utvärdering av handlingsplanen för skolstart. 

I oktober 2023 gav bildningsnämnden skolchefen i uppdrag att ta fram en 
handlingsplan för skolstarten inom gymnasieskolan i Linköpings kommun. 
Handlingsplanen antogs av bildningsnämnden i december 2023, där nämnden 
också beslutade att handlingsplanen ska utvärderas efter skolstart 2024. I 
handlingsplanen framgår att bildningsnämnden vid behov följa upp och pröva 
om det finns ett behov av att revidera handlingsplanen.  

Samtliga aktörer från Linköpings kommun, Securitas, Polisen och 
civilsamhället vittnar om att skolstarten 2024 huvudsakligen har fungerat bra. 
Framgångsfaktorer som lyfts i utvärderingen från skolstarten är tydlig 
kommunikation och samverkan mellan samtliga aktörer från kommunen och 
civilsamhället samt polisen.  

Utifrån detta bedömer förvaltningen att handlingsplanen är ändamålsenlig och 
att behov av revidering därmed inte föreligger.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Handlingsplan för skolstart – utvärdering (sep 2024) 
Handlingsplan för skolstart 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
-  
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§ 86 Utvärdering skolstart 
Dnr BIN 2024-299 

Bildningsnämndens beslut 
1. Informationen noteras. 

Ärende 
Anna Wallin redogör för en återrapportering av skolstart 2024. 

Att börja gymnasiet innebär ett nytt steg i livet för eleverna och skolstarten ska 
vara en positiv upplevelse där eleven lär känna den nya skolan, personal och 
andra elever.  

Samtliga aktörer från Linköpings kommun, Securitas, Polisen och 
civilsamhället vittnar om att skolstarten 2024 huvudsakligen har fungerat bra. 
Framgångsfaktorer som lyfts i utvärderingen är tydlig kommunikation och 
samverkan mellan samtliga aktörer från kommunen och civilsamhället samt 
polisen.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Skolstart 2024 – återrapportering (September 2024) 
 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
-  
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§ 87 Resultatuppföljning för gymnasieskolan och 
anpassad gymnasieskola läsåret 2023/24 

Dnr BIN 2024-469 

Bildningsnämndens beslut 
1. Informationen noteras. 

Ärende 
Av Skollagen 4 kap 3 § framgår att varje huvudman systematiskt och 
kontinuerligt ska, följa upp och utveckla utbildningen. Huvudmannen ska även 
analysera orsaken till uppföljningens resultat och utifrån analysen genomföra 
insatser i syfte att utveckla utbildningen. 

I årets resultatuppföljning av avgångsklasserna noteras att examensgraden 
ligger kvar på en hög nivå av de elever som valde att avsluta sina studier på 
en kommunal gymnasieskola. Den totala examensgraden för de elever som 
avslutade sina studier i juni 2024 på en kommunal skola är 86,5 % (86,7 
2023). Flickor (87,0 %) har liknande 2023 en något högre examensgrad än 
pojkar (85,9 %) 

Årets resultatuppföljning fokuserar utöver avgångselevernas resultat på 
frånvaro, trygghet och studiero, korrelation mellan kursbetyg och nationella 
prov samt uppföljning av elevers resultat på de olika 
introduktionsprogrammen. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Resultatredovisning gymnasiet och anpassad 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
-  
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§ 88 Information om strategiskt utvecklingsuppdrag -  
Översyn av Linköpings kommuns kök 

Dnr BIN 2024-508 

Bildningsnämndens beslut 
1. Informationen noteras. 

Ärende 
Muntlig information om den översyn av Linköpings kommuns kök ges på 
nämndens sammanträde.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Information om strategiskt utvecklingsuppdrag - Översyn av 
Linköpings kommuns kök 
Bilaga - Köksutredning - översyn av Linköpings kommuns kök 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
-  
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§ 89 Handlingar för kännedom 
Dnr BIN 2024-3 

Bildningsnämndens beslut 
1. Informationen noteras. 

Ärende 
Följande handlingar för kännedom har kommit in till sammanträdet: 

· Kommunstyrelsen 2024-06-11 (KS §160) 
· Kommunstyrelsen 2024-06-11 (KS §161) 
· Kommunstyrelsen 2024-06-11 (KS §162) 
· Kommunfullmäktige 2024-06-18 (KF §231) 
· Kommunfullmäktige 2024-06-18 (KF §228) 
· Arbetsmarknadsnämnden 2024-06-19 (AN §74)  
· Arbetsmarknadsnämnden 2024-06-19 (AN §75) 
· Kommunstyrelsen 2024-08-20 (KS §183) 
· Kommunstyrelsen 2024-08-20 (KS §184) 
· Kommunstyrelsen 2024-08-20 (KS §187) 
· Beslut från Skolinspektionen avseende ansökan om godkännande som 

huvudman för gymnasieskola vid JENSEN gymnasium Linköping i 
Linköpings kommun 

· Beslut från JO 5799-2023 
· Namninsamling, St Lars gymnasium 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Handlingar för kännedom (sept-24) 
Bilagor 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
-  



 

 
Sammanträdesprotokoll 23 (25) 

 Bildningsnämnden 2024-09-25  

 
 
 

    

Ordförandens signatur Justerarens signatur Justerarens signatur  

 

§ 90 Kurser och konferenser 
Dnr BIN 2024-4 

Bildningsnämndens beslut 
1. Informationen noteras. 

Ärende 
Inget aktuellt. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Kurser och konferenser (sept-24) 
Eventuella bilagor 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
-  
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§ 91 Förrättningar 2024 
Dnr BIN 2024-2 

Bildningsnämndens beslut 
1. Anmälda förrättningar godkänns. 

Ärende 
Nämndsekreterare redogör för inkomna och anmälda förrättningar till 
sammanträdet. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Förrättningar (sept-24) 
Eventuella bilagor 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
-  
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§ 92 Delegationsanmälningar  
Dnr BIN 2024-11 

Bildningsnämndens beslut 
1. Anmälda delegationsbeslut noteras. 

Ärende 
Bilagda delegationsbeslut enligt diarienummer BIN 2024-11 anmäls för 
perioden 2024-06-04 till och med 2024-09-18. 

· Delegationsbeslut från Mottagningsgruppen för introduktionsprogram för 
januari, februari och mars 2024. Delegationsbeslut enligt: B:6 ”Beslut om 
tilläggsbelopp till fristående aktörer”. Delegat: Enhetschef elevhälsan.  

· Delegationsbeslut enligt: A1. Beslut om rättelse av skrivfel enligt § 36 
förvaltningslagen för beslut BIN § 69 2024-06-12. Delegat: 
Bildningsnämndens ordförande. 

· Anmälan av delegationsbeslut - Gymnasieantagningen 20240801 – 
20240831. Delegationsbeslut enligt: C:4, C:5, C:6, C:7, C:8, C:11, C:22. 
Delegat: Ärendehandläggare 

· Rapportering av kränkningsanmälningar från Birgittaskolan och Linköpings 
idrottsgymnasium för augusti 2024 (inga att rapportera).  

· Beslut om skolskjuts för perioden 2024-06-05 till 2024-09-17. Totalt 1232 
beslut varav 185 avslag. Delegationsbeslut enligt D:3. Delegat: 
Ärendehandläggare 

· Anmälan av delegationsbeslut från Mottagningsgruppen för 
introduktionsprogram för perioden 2024-06-15 till 2024-08-30. 
Delegationsbeslut enligt C:13. Delegat: Ärendehandläggare 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Delegationsanmälan (sep-24) 
Delegationsrapport för BIN 2024-06-04– 2024-09-17 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
- 
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